



Akkreditierungsurkunde

Das Rektorat der Hochschule Aalen hat auf Basis des Akkreditierungsbescheids vom 03.03.2016 den Studiengang

Polymer Technology

mit dem Hochschulgrad **Master of Science (M. Sc.)** als Abschluss

im Rahmen der Systemakkreditierung intern akkreditiert.

Die Akkreditierung erfolgt unter Berücksichtigung der Regeln des Akkreditierungsrates für die Akkreditierung von Studiengängen und für die Systemakkreditierung (Beschluss des Akkreditierungsrates vom 20.02.2013), der Bestimmungen der „Satzung für das hochschulweite Qualitätsmanagement an der Hochschule Aalen“ vom 20.11.2014 sowie der Erfüllung der Bestimmungen des Akkreditierungsbescheids vom 03.03.2016.

Die Akkreditierung gilt vom 03.03.2016 bis 28.02.2021.

Aalen, den 03.03.2016

Prof. Dr. Gerhard Schneider

(Rektor der Hochschule Aalen)



Accreditation Certificate

The rector's office of Aalen University has internally accredited the

Polymer Technology

degree programme with the final academic degree, **Master of Science (M. Sc.)**, within the framework of system accreditation based on the accreditation report of 2016-03-03.

Accreditation has been granted according to the Accreditation Council's rules of accrediting programmes and systems (Resolution of the Accreditation Council of 2013-02-03) as well as the provisions of the 'Statute for Quality Management at the entire Aalen University' of 2014-11-20 and in compliance with the provisions of the accreditation decision of 2016-03-03.

The accreditation shall be valid from 2016-03-03 to 2021-02-28.

Aalen, on 2016-03-03

Prof. Dr. Gerhard Schneider

(Rector of Aalen University)